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Voorzitter, collega-raadsleden, geacht College en andere belangstellenden. 

 
Onze gemeente is volop in ontwikkeling. Toen D66 in 2010 weer terugkeerde in de 
gemeenteraad van Diemen bevonden we ons middenin een economische crisis waarin het 
noodzakelijk was om moeilijke keuzes te maken en op allerlei vlakken te bezuinigen en 
belastingen te verhogen. Daar zijn we als coalitie destijds niet voor weggelopen, maar het is 
goed om te constateren dat we inmiddels op het punt zijn beland dat de crisis voorbij is en 
we weer volop kunnen, en zelfs moeten, investeren in de toekomst. 
 
Investeren in de toekomst doen we niet over de rug van onze inwoners en ondernemers. 
Waar het een aantal jaar terug noodzakelijk was om belastingen te verhogen zijn we er 
inmiddels in geslaagd om diverse belastingen geheel af te schaffen of te verlagen. De 
afvalstoffenheffing is hier een voorbeeld van. Als de motie die we samen met de andere 
coalitiepartijen zullen indienen wordt aangenomen zal het niveau van de afvalstoffenheffing 
zelfs lager liggen dan deze voor de crisisjaren was. 
 
Ondanks bezuinigingen zijn we er het afgelopen decennium in geslaagd de voorzieningen in 
Diemen overeind te houden. Maar nu het inwoneraantal in de komende jaren een flinke groei 
zal doormaken is het moment gekomen om deze voorzieningen ook uit te breiden. Eén van 
de voorzieningen die in Diemen momenteel nog zeer beperkt beschikbaar is een goed 
glasvezelnetwerk. Dit zou met name kleine ondernemers die voor hun werk grotendeels van 
goede internetverbindingen afhankelijk zijn ondersteunen. Om de mogelijkheden en kosten 
hiervan serieus te onderzoeken en op korte termijn een goede investeringsbeslissing te 
kunnen maken, zal D66 hiervoor een motie indienen. Daarnaast moet volgens D66 gedacht 
worden aan uitbreiding van het kunst- en cultuuraanbod in Diemen. 
 
Wat D66 betreft is het bovendien noodzakelijk om het sportaanbod uit te breiden met een 
extra sporthal die als vervanging van de blaashal kan dienen en voldoet aan alle moderne 
eisen die de verenigingen hieraan stellen. Bij het zoeken naar een passende locatie voor 
deze nieuwe sporthal heeft D66 een sterke voorkeur om zoveel mogelijk rekening te houden 
met het feit dat de realisatie van een middelbare school in Diemen inmiddels dichterbij is dan 
ooit. Door het bouwen van een middelbare school naast een nieuwe sporthal zouden deze 
voorzieningen elkaar optimaal kunnen versterken. Daarnaast moet wat D66 betreft het 
burgerinitiatief voor een hockeyvereniging alle ruimte worden geboden om hun sport op zo 
kort mogelijke termijn ook daadwerkelijk binnen onze gemeentegrenzen te kunnen 
beoefenen. Wat voor D66 niet per definitie hoeft te betekenen dat de ene sportclub de 
andere uit ons dorp verdrijft. 
 
D66 spreekt al jaren de wens uit voor betaalbare woningen in het middensegment. Wij 
begrijpen dat dit een vanwege ruimtegebrek en kostenaspecten niet eenvoudig te realiseren 
is, maar wij blijven ook de komende tijd hier onverminderd aandacht voor vragen.  
 
De decentralisaties in het sociaal domein zijn in Diemen inmiddels op een goede manier 
doorgevoerd en het aantal klachten over de gemeentelijke dienstverlening valt allerzins mee. 
Maar om de dienstverlening op een goed peil te houden en voorbereid te zijn op toekomstige 
uitbreiding van het inwoneraantal zal op korte termijn ook de ambtelijke capaciteit moeten 
worden uitgebreid. Om te borgen dat aanvragen voor WMO voorzieningen, vergunningen of 
aanvragen bij burgerzaken ook in de toekomst tijdig, professioneel en klantvriendelijk worden 
behandeld. 
 



 
 
Goed beschikbaar openbaar vervoer in Diemen is voor veel mensen een reden om in onze 
gemeente te gaan wonen en het is dan ook van groot belang om de verbindingen die we 
hebben in stand te houden en waar mogelijk uit te breiden. Helaas is het – ondanks de wens 
hiertoe in onze gemeenteraad – niet gelukt om te zorgen dat er ook met het nieuwe lijnennet 
een directe tramverbinding tussen Diemen en het Centraal Station in stand blijft. Maar mede 
door onze steun lijkt de strijd om metro 53 ook in de nabije toekomst door te laten rijden naar 
het Centraal Station wel degelijk het beoogde resultaat te hebben bereikt. En zal het hopelijk 
ook mogelijk worden om in de toekomst vanuit de nieuwe tramlijn 19 bij station Diemen-Zuid 
direct over te stappen op metro 53 – en vice versa. 
 
D66 hecht er grote waarde aan dat we ook in de toekomst een goed voorzieningenniveau 
aan onze inwoners en ondernemers kunnen blijven bieden. Maar het is minstens net zo 
belangrijk dat iedereen zich in Diemen welkom en gelukkig voelt. Of het nou gaat om huidige 
of nieuwe inwoners, LHBT’ers of mensen met verschillende achtergronden, 
levensovertuigingen of religies: In Diemen doet iedereen mee. 
 
Helaas hebben in de afgelopen jaren op diverse plekken in Diemen een aantal gewelddadige 
incidenten plaatsgevonden. Deze hebben helaas bij veel mensen negatief bijgedragen aan 
het veiligheidsgevoel. D66 is erg blij dat de burgemeester voortvarend te werk gaat om de 
werkelijke omvang van onwettige bewoning en ondermijnende criminaliteit in kaart te 
brengen en vervolgens serieuze stappen te zetten teneinde criminele activiteiten zoveel 
mogelijk te stoppen en bestraffen en daarmee ook het veiligheidsgevoel op termijn weer te 
verbeteren. 
 
Naast de onderwerpen die ik zojuist heb benoemd staan we de komende raadsperiode nog 
voor een groot aantal keuzes die de toekomt van onze gemeente en gemeenschap nader 
vorm zullen geven. Het is van groot belang om deze keuzes als gemeente niet alleen voor 
maar ook zoveel mogelijk in samenwerking met de gemeenschap te maken. En daarnaast 
initiatieven die vanuit de gemeenschap ontstaan waar mogelijk ook alle ruimte te bieden. Het 
blijkt niet altijd even eenvoudig om hier in de praktijk ook op de ideale manier invulling aan te 
geven, maar zolang we deze ambities met elkaar uit blijven spreken en ons hier gezamenlijk 
voor inzetten heeft D66 er alle vertrouwen in dat mensen zich in Diemen niet alleen welkom 
en veilig zullen voelen, maar ook zoveel mogelijk betrokken zijn en blijven bij alle 
ontwikkelingen in ons dorp. 
 
De D66 fractie kan zeer tevreden terugblikken op de afgelopen raadsperiode waarin we als 
coalitie veel hebben bereikt. Het door de coalitie beoogde realiseren van de ontmoeting en 
verbinding is op veel terreinen op succesvolle wijze volbracht en zowel bestuurlijk als 
financieel staan er we als gemeente goed voor. Enkele jaren terug riep D66 vol overtuiging 
‘Nu Diemen Vooruit’ en de vooruitgang van Diemen is inmiddels op veel manieren zichtbaar 
en voelbaar. Hierbij willen we richting iedereen die hieraan op enige wijze heeft gedragen 
onze welgemeende dank uitspreken. 
 
Nu is het echter van essentieel belang om ook in de komende raadsperiode door te pakken. 
Om de ontmoeting en verbindingen niet alleen te behouden maar waar mogelijk ook continu 
verder te versterken. Om de vooruitgang van Diemen niet als een voldongen feit te zien en te 
neigen naar stilstand, maar de ingezette koers te blijven volgen zodat we ook over vier jaar 
mogen constateren dat we vooruit blijven gaan en niet door de realiteit of onvoorziene 
omstandigheden worden ingehaald. 
 
Met die gedachte in het achterhoofd hebben we in 2018 spannende verkiezingen voor de 
boeg. We hopen als D66 uiteraard op een goed resultaat voor onze partij, maar ook met 
name op een daadkrachtig en stabiel bestuur. Een bestuur die vooruit durft te kijken, in staat 
is om te verbinden en recht doet aan de belangen van iedereen in onze gemeenschap. Mens 
en dier. Eenieder die deze wens kan delen zal net als in de afgelopen acht jaren zonder 
uitzondering kunnen rekenen op onze steun en samenwerking om dit doel te bereiken. 
 
Samen staan we sterk. Daarom Diemen! 
 
 
Kai de Haan - Fractievoorzitter D66 Diemen 


